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Protokół 

z XXIX Sesji Rady Gminy Kaźmierz 

z dnia 25 października 2012 r. 

 

W dniu 25 października 2012 r. odbyła się kolejna XXIX po wyborach Sesja Rady Gminy Kaźmierz. 

Miała ona miejsce w Gminnym Ośrodku Kultury w Kaźmierzu, rozpoczęła się  

o godz. 18.30.  

 

I. Sprawy organizacyjne. 

Na wstępie Przewodniczący Rady Grzegorz Reinholz powitał wszystkich przybyłych na dzisiejsze 

obrady . Po stwierdzeniu, że obrady są prawomocne, obecnych było bowiem 12  radnych przeszedł 

do odczytania porządku obrad. Nikt z radnych nie wniósł poprawek, w związku z czym program 

został jednogłośnie 12 głosami ,,za” przyjęty (listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2, 3  i 4 do 

niniejszego protokółu, porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do protokółu). 

Następnie radni dokonali wyboru Sekretarza Sesji, którym jednogłośnie 12 głosami ,,za” został 

radny Michał Człapa. 

W dalszej kolejności radni przyjęli jednogłośnie 12 głosami ,,za” protokół z poprzedniej sesji, 

który przed sesją jest dostępny do wglądu radnych w Biurze Rady Gminy oraz na stronie 

www.biuletyn.net.pl. 

 

II. Sprawozdania. 

 Jako pierwszy sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Reinholz, 

który powiedział, że w miesiącu wrześniu odbyła się sesja wyjazdowa do Bystrzycy 

Kłodzkiej. Brał także udział w przygotowaniu dzisiejszej sesji  

i ostatniego posiedzenia komisji.  

 Informacja międzysesyjna Wójta Gminy stanowi załącznik nr 6 do protokółu. 

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy wraz z Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Oświaty i Kultury wręczyli Dyrektorowi Gimnazjum Włodzimierzowi 

Malinowskiemu kwiaty wraz z gratulacjami za uzyskanie Dyplomu Ministra Edukacji 

Narodowej za wybitne osiągnięcia w pracy dydaktycznej i wychowawczej. Pan Dyrektor 

serdecznie podziękował za złożenie wniosku i otrzymane gratulacje.  

http://www.biuletyn.net.pl/


 Sprawozdanie z przebiegu wykonania budżetu Gminy Kaźmierz za pierwsze półrocze 2012 

oraz informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy zreferował 

krótko Skarbnik Gminy Tomasz Olejnik (stanowią one załączniki nr 7, 8 i 9 do niniejszego 

protokółu). Jak powiedział Skarbnik w wersji uszczegółowionej są dostępne wraz  

z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Biuletynie Informacji Publicznej 

Gminy Kaźmierz www.biuletyn.net.pl. 

 Analiza oświadczeń majątkowych złożonych Wójtowi Gminy i Przewodniczącemu Rady 

Gminy – cyt. frag.:  

,,W analizowanych oświadczeniach majątkowych stwierdzono następujące 

nieprawidłowości: 
  

Lp. imię i nazwisko Nieprawidłowości stwierdzone w 

analizowanych oświadczeniach 

1. Marek Jakubowski - nie stwierdzono nieprawidłowości, 

2. Karol Hartwich - nie stwierdzono nieprawidłowości, 

3. Janusz Stróżyk - nie stwierdzono nieprawidłowości, 

4. Maria Sobkowiak - nie stwierdzono nieprawidłowości, 

5. Piotr Pospieszny W części A pkt.2 nie opisano działek 

na których znajduje się dom i 

mieszkanie, 

- nie określono, czy posiadane 

składniki majątku wymienione w 

części A pkt I, VIII i IX wchodzą w 

skład wspólności majątkowej 

małżeńskiej, czy stanowią majątek 

odrębny 

6. Grażyna Pasternak - nie stwierdzono nieprawidłowości, 

7. Włodzimierz 

Malinowski 

- nie dokonano skreśleń w tytule 

oświadczenia-zgodnie z odnośnikiem, 

- nie określono, czy posiadane 

składniki majątku wymienione w 

części A pkt VIII wchodzą w skład 

wspólności majątkowej małżeńskiej, 

czy stanowią majątek odrębny 



8. Mariusz Pielucha - nie określono, czy posiadane 

składniki majątku wymienione w 

części A pkt I, VIII i IX wchodzą w 

skład wspólności majątkowej 

małżeńskiej, czy stanowią majątek 

odrębny, 

9. Wiesława Kozłowska W części A pkt.8 kwota dochodu nie 

odpowiada dochodom wykazanym w 

zeznaniu rocznym PIT 37 za 2011 r., 

podano kategorię-przychód, 

- nie dokonano skreśleń w tytule 

oświadczenia-zgodnie z 

odnośnikiem, 

10. Wioletta Pietrzak Sikorska - nie określono, czy posiadane 

składniki majątku wymienione w 

części A pkt I, VIII i IX wchodzą w 

skład wspólności majątkowej 

małżeńskiej, czy stanowią majątek 

odrębny 

11. Joanna Minta - nie określono, czy posiadane 

składniki majątku wymienione w 

części A pkt VIII i IX wchodzą w 

skład wspólności majątkowej 

małżeńskiej, czy stanowią majątek 

odrębny 

- w części A pkt.VIII nie 

podano dochodów współmałżonka z 

działalności zarobkowej, jeżeli są 

elementem majątku wspólnego 

12. Ewa Spychała - brak zeznania podatkowego 

PIT-37 

za rok 2011 osoby składającej 

oświadczenie, 

- w części A pkt.VIII nie 

podano dochodów współmałżonka z 

działalności zarobkowej, jeżeli są 

elementem majątku wspólnego 

- nie określono, czy posiadane 

składniki majątku wymienione w 

części A pkt IX wchodzą w skład 

wspólności majątkowej małżeńskiej, 

czy stanowią majątek odrębny 



13. Elżbieta Giec - nie określono, czy posiadane 

składniki majątku wymienione w 

części A pkt I, VIII i IX wchodzą w 

skład wspólności majątkowej 

małżeńskiej, czy stanowią majątek 

odrębny 

14. Iwona Maćkowiak - nie dokonano skreśleń w tytule 

oświadczenia-zgodnie z odnośnikiem, 

- nie określono, czy posiadane 

składniki majątku wymienione w 

części A pkt I, VIII i IX wchodzą w 

skład wspólności majątkowej 

małżeńskiej, czy stanowią majątek 

odrębny 

- nie podano dochodów 

współmałżonka z działalności 

zarobkowej, jeżeli są elementem 

majątku wspólnego 

15. Barbara Armon - nie stwierdzono nieprawidłowości, 

16. Tomasz Olejnik - w części A pkt.VIII nie podano 

dochodów współmałżonka z 

działalności zarobkowej, jeżeli są 

elementem majątku wspólnego, 

- nie określono, czy posiadane 

składniki majątku wymienione w 

części A pkt I, VIII i IX wchodzą w 

skład wspólności majątkowej 

małżeńskiej, czy stanowią majątek 

odrębny 



17. Jolanta Siuda-Lendzion - nie dokonano skreśleń w tytule 

oświadczenia-zgodnie z odnośnikiem, 

- nie określono, czy posiadane 

składniki majątku wymienione w 

części A pkt 1,11, VIII i IX wchodzą 

w skład wspólności majątkowej 

małżeńskiej, czy stanowią majątek 

odrębny, 

- w części A pkt. VIII nie podano 

dochodów współmałżonka z 

działalności zarobkowej, jeżeli są 

elementem majątku wspólnego, 

- nie podano warunków, na jakich 

zaciągnięto zobowiązanie 

- nie parafowano stron oświadczenia 

18. Alina Bąk - nie stwierdzono nieprawidłowości 

19. Marek Człapa - nie stwierdzono nieprawidłowości 

 20. Michał Człapa - nie stwierdzono nieprawidłowości 

21. Dariusz Kąkolewski - część A  punkt II  brak danych 

, 
22. Daniel Kosicki - część A punkt II, ppkt 3  brak 

przychodu i dochodu z gospodarstwa 

 

, 

23. Bogumiła Magdziarek - nie stwierdzono nieprawidłowości 

24. Tadeusz Mańka - nie stwierdzono nieprawidłowości 

25. Andrzej Marciniak - nie stwierdzono nieprawidłowości 

26. Krzysztof Ossowski - nie stwierdzono nieprawidłowości 

27. Grzegorz Skabara - nie stwierdzono nieprawidłowości 

28. Zbigniew Smolarek -część A  punkt X brak terminu spłaty 

kredytu, wielkości rat, oprocentowania 

 

29. Mirella Sztelle - nie stwierdzono nieprawidłowości 

30. Andrzej Szulc - nie stwierdzono nieprawidłowości 

31. Wojciech Taisner - brak miejscowości i daty 

 

 



Analizy stanowią odpowiednio załączniki nr 10, 11 i 12 do niniejszego protokółu. 

 

III. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie zadawali pytań i nie wnieśli żadnych interpelacji. 

 

IV. Dyskusje i decyzje, w tym podjęcie uchwał. 

W dalszej kolejności radni przeszli po podjęcia prawomocnych uchwał. 

Jako pierwsza została wywołana uchwała dotycząca zmian w budżecie Gminy na rok 

2012. Omówił ją Skarbnik Gminy Tomasz Olejnik. Na wstępie powiedział, że zgodnie  

z tym, co zapowiedział na komisji, w dniu dzisiejszym zostały rozdane radnym nowe, 

uzupełnione o zmiany wprowadzone na komisji projekty uchwały budżetowej. Zmiany 

do budżetu dotyczą: 

 wykreślono nagrodę otrzymaną przez Dyrektora Gimnazjum, nie stanowi ona 

bowiem dochodu Gminy, 

 dodano dotację na zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie paliw dla 

rolników, 

 dotacja na realizację programu ,,Indywidualizacja nauczania”, 

 wynagrodzenie dla komisji ds. awansu zawodowego nauczycieli, 

 dotacja ze środków unijnych na realizację programu Comenius ,,Uczenie się przez 

całe życie”, 

 przeniesiono środki z działu pomocy społecznej do biblioteki – 11 000,00 zł, 

 zmniejszono plan inwestycyjny w rozdz. 60014 – z dróg powiatowych 

przeniesiono środki na remonty dachów świetlic w Bytyniu i Pólku, 

 pozostałe zmiany są spowodowane dostosowaniem do bieżących potrzeb 

(utrzymanie bieżące szkół, zakup listew do pługa odśnieżającego, zakup usług 

transportowych, sfinansowanie pobytu w DPS). 

Ogółem dochody i wydatki zwiększyły się o kwotę 338 763,00 zł.  Po zakończeniu 

omawiania uchwały Przewodniczący Rady Grzegorz Reinholz odczytał jej treść, radni 

przystąpili do głosowania, w wyniku którego jednogłośnie 12 głosami ,,za” podjęli: 

 

Uchwałę Nr XXIX/153/12 

w sprawie zmiany budżetu gminy na 2012 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 

 



Projekt kolejny dotyczył określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2012. Przewodniczący Rady powiedział, że zostały one ustalone na posiedzeniu 

wspólnym komisji, dlatego pozwolił sobie je odczytać. Przedstawiały się następująco: 

 od 1 m² powierzchni użytkowej budynków mieszkalnych lub ich części - 0,73 zł 

 od 1 m² powierzchni użytkowej budynków lub ich części związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych  lub ich części zajętych na 

prowadzenie działalności gospodarczej - 21,07 zł 

 od 1 m² powierzchni użytkowej budynków lub ich części zajętych na prowadzenie 

działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym -  

10,65 zł 

 od 1m
2
 powierzchni użytkowej budynków lub ich części związanych z udzielaniem 

świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych 

przez podmioty udzielające tych świadczeń - 4,63 zł 

 od 1 m² powierzchni użytkowej pozostałych budynków lub ich części, w tym zajętych 

na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez 

organizacje pożytku publicznego -  7,00 zł  

 od wartości budowli określonej na podstawie art.4 ust.1 pkt 3 oraz ust. 3-7                                        

ustawy o podatkach i opłatach lokalnych - 2% 

 od 1 m² powierzchni gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, 

bez względu na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków - 0,88 zł 

 od 1 ha powierzchni gruntów pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne 

lub elektrowni wodnych -  4,51 zł 

 od 1 m² powierzchni gruntów pozostałych,  w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 

statutowej działalności  pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego -                                                                                           

0,42 zł 

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania, w wyniku którego jednogłośnie  

12 głosami ,,za” podjęli: 

 

Uchwałę Nr XXIX/154/12 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady dodał, że rada starała się wywarzyć kwestie podatków, 

naliczanie przyjęto wg corocznej zasady, czyli podwyżki o inflację. 



Uchwała kolejna dotyczyła Programu współpracy Gminy Kaźmierz z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2013. Przewodniczący Rady powiedział, że została ona 

szczegółowo omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji, dlatego nie wymaga 

referowania, w związku z czym odczytał jej treść, radni przystąpili do głosowania,  

w wyniku którego jednogłośnie 12 głosami ,,za” podjęli: 

 

Uchwałę Nr XXIX/155/12 

w sprawie Programu współpracy Gminy Kaźmierz z organizacjami pozarządowymi oraz 

z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 

   

Następną uchwałę zreferowała Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich Pani Iwona 

Maćkowiak. Dotyczyła ona podziału Gminy na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic  

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym. Na wstępie wyjaśniła, że 

przedstawiany projekt jest konsekwencją zmiany ustawy Kodeks wyborczy, który mówi  

o okręgach jednomandatowych tworzonych dla wyborów do rad gmin.  

W proponowanym podziale gminy na okręgi wyborcze uwzględniono zasadę, że okręgiem 

wyborczym jest jednostka pomocnicza gminy - sołectwo. Projekt podziału na okręgi 

wyborcze opracowany został zgodnie z zasadami tworzenia okręgów wyborczych to znaczy: 

w każdym okręgu wyborczym tworzonym dla wyboru rady wybierany będzie  

1 radny. Proponowany podział nie narusza generalnej reguły, że o ilości mandatów decyduje 

liczba mieszkańców przypadająca na 1 mandat (norma przedstawicielstwa). Normę 

przedstawicielstwa oblicza się przez podzielenie liczby mieszkańców gminy przez liczbę 

radnych i wynosi ona 514,2 (7713:15=514,2). Przyjmuje się, iż przy podziale na okręgi liczba 

mieszkańców w danym okręgu powinna mieścić się pomiędzy 0,51 a 1,49 normy 

przedstawicielstwa, czyli minimum w okręgu to 258 osób a maximum to 771. 

Przewodniczący Rady powiedział, że podział na okręgi będzie dostępny do wglądu, liczba 

radnych pozostanie niezmienna pomimo wyboru 1 radnego z każdego okręgu. Podział został 

uzgodniony z Komisarzem Wyborczym w Pile. Z uwagi na brak pytań, Przewodniczący Rady 

przeszedł do odczytania uchwały. Następnie radni głosowali,  w wyniku czego jednogłośnie 

12 głosami ,,za” podjęli: 

 

Uchwałę Nr XXIX/156/12 

w sprawie podziału Gminy Kaźmierz na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic  

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w okręgu wyborczym  



 

Uchwała stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokółu. 

 

Uchwała kolejna dotyczyła nadania nazw ulic we wsi Kopanina.  Zreferował ją Sekretarz 

Karol Hartwich. Powiedział, że projekt ten dojrzewał już długo. Konieczność nadania nazw 

ulic wynikła z uwagi na rozproszoną budowę mieszkaniową w Kopaninie, gdzie powstają 

coraz to nowsze enklawy. Mieszkańcy sołectwa także dojrzeli do tych zmian. Proponowane 

nazwy ulic są związane m.in. z obiektami fizjograficznymi, które występowały na tym 

terenie. Częściowo są to też propozycje mieszkańców. Przewodniczący Rady dodał na koniec, 

że uchwała była konsultowana z mieszkańcami sołectwa. Radni nie mieli pytań, dlatego 

odczytał treść uchwały. Następnie przystąpili do głosowania, w wyniku którego 12 głosami 

,,za” podjęli: 

 

Uchwałę Nr XXIX/157/12 

w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Kopanina 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokółu. 

 

Projekt ostatni dotyczył miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w miejscowości Radzyny, rej. ul. Leśnej. Został omówiony przez Panią Beatę Jeziorną. 

Wspomniała, że szczegółowo został przedstawiony na wczorajszym posiedzeniu komisji. 

Przypomniała, że Wójt Gminy Kaźmierz przystąpił do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Radzyny rej. ul. Leśnej II, Gminie 

Kaźmierz na podstawie uchwały Nr XIX/98/12 Rady Gminy Kaźmierz z dnia 30 stycznia 

2012 r. Teren obejmuje blisko 6 ha, są to tereny przeznaczone pod zabudowę mieszkaniową.   

Przewodniczący Rady dodał, że na wczorajszym posiedzeniu radni ustalili 15% stawkę opłaty 

planistycznej. Po omówieniu uchwały radni przystąpili do głosowania, w wyniku którego 12 

głosami ,,za” podjęli: 

Uchwałę Nr XXIX/158/12 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Radzyny 

rej. ul. Leśnej II, Gminie Kaźmierz 

 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokółu 

 

V. Odpowiedzi interpelacje i zapytania radnych. 

Punktu nie realizowano, ponieważ radni nie zadawali pytań. 



VI. Wolne wnioski i informacje. 

Głos w tym punkcie zabrał jedynie Przewodniczący Rady Gminy, który powiedział, że jak co 

roku ma do rozprowadzenia cegiełki na rzecz Stowarzyszenia Dzieci i Młodzieży Specjalnej 

Troski w Szamotułach. Prosi radnych w miarę możliwości o wsparcie stowarzyszenia.  

Na tym tematy zostały wyczerpane.          

 

VII. Zakończenie obrad. 

Kończąc obrady Przewodniczący Rady podziękował zebranym za przybycie, a o godz. 19.40. 

zakończył oficjalnie obrady XXIX Sesji Rady Gminy Kaźmierz. 

 

                                                 Obradom przewodniczył: 

       Przewodniczący Rady Gminy 

                Grzegorz Reinholz 

    

 


